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POLITICKÁ KORIDA: Jaké krajské investice
budou letos ty nejdůležitější?

vloženo: 30.1.2020, 21.53

Tradiční rubrika Politická korida se v tomto kalendářním roce bude z důvodu podzimních
voleb orientovat na krajské zastupitele. Na začátku roku byla zástupci každého z osmi
politických subjektů působící v krajském zastupitelstvu položena otázka, které investice
budou letos z jeho pohledu nejzásadnější.

Redakční dotaz: Jaké letošní investiční akce Kraje Vysočina považujete za nejdůležitější a proč?

Vít Kaňkovský (KDU-ČSL) : Dokončení obchvatů Velkého Beranova a Nového Veselí, rekonstrukce
stravovacího provozu jihlavské nemocnice či dokončení výstavby pavilónu chirurgických oborů v třebíčské
nemocnici. Zahájeny by měly být také přípravy obchvatu Jihlavy, Velké Bíteše či Lukavce. Důležitá bude také
stavba domova pro seniory v areálu jihlavské nemocnice. Pokud se týká investic, pak bych přivítal já i
občané, kdyby vedení kraje lépe koordinovalo opravy krajských silnic, což je problém, který v posledních
letech velmi trápí obyvatele Jihlavy.

 


